

CHINESE NEW YEAR FULLERTON EXPERIENCES

新春富麗敦體驗



Usher in the Year of the Rabbit with an array of Fullerton Experiences specially curated for your little ones for a fun-filled family vacation.

入住香港富麗敦海洋公園酒店，與孩子們一起參與一系列精彩的富麗敦體驗，度過溫馨難忘的親子假期，喜迎兔年。

1 – 31 JANUARY 2023

Fai Chun Chinese Calligraphy Workshop 賀年揮春書法工作坊

Time: 9:00 a.m. to 11:00 a.m.

Price: Complimentary for in-house guests

Venue: The Explorers

時間：上午9時至11時

價錢：酒店住客免費

地點：探險家

Preserved Flower Wall Art Workshop 新春永生花掛畫工作坊

Time: 11:00 a.m. to 1:00 p.m.

Price: HK\$180

Venue: The Explorers

時間：上午11時至下午1時

價錢：港幣180元

地點：探險家

Pour Painting Rabbit Making Class 流彩福兔工作坊

Time: 5:00 p.m. to 7:00 p.m.

Price: HK\$180

Venue: The Explorers

時間：下午5時至7時

價錢：港幣180元

地點：探險家

- Advance registration is recommended and will be handled on a first-come, first-served basis.
敬請提早預約，活動名額有限，先到先得。
- Children under 12 must be accompanied by an adult.
12歲以下小童須由成人陪同。
- For enquiries and reservations, please contact our F.U.N. Team on +852 2166 7432 or visit The Explorers (G/F) in person.
如有任何查詢或預約，歡迎致電 +852 2166 7432 或親臨探險家（地下樓層）與我們的 F.U.N. 健康生活及體驗團隊聯絡。
- All activities are subject to change without prior notice.
上述活動如有更改，恕不另行通知。
- In case of any dispute, The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong reserves the right of final decision.
如有任何爭議，香港富麗敦海洋公園酒店保留終決定權。